

Questions and Answers #1

Grant and Contributions Audits – Task Authorization Contract

(Le français suit la version anglaise)

Question 1

In response to MT2-C Table A (mandatory requirements per resource category), is a **Certificate in Accounting** from a recognized university satisfactory to comply with the “degree/diploma from a recognized university or college with a specialization in finance, accounting, or business”?

Answer 1

For the Auditor resource category, a certificate in accounting from a recognized university is satisfactory to comply with the minimum mandatory requirement. Please see Amendment 1.

Question 2

On page 15 of the RFP, it states that, “The Government of Canada works on a cash basis of accounting....”... To the best of our knowledge and experience, the GoC actually works on an accrual basis of accounting. Is the wording on page 15, an oversight? Please clarify if Public Safety Canada is working on a cash basis method of accounting.

Answer 2

The statement in the RFP is in reference to the administration and monitoring of contribution agreements budgets by Public Safety Canada with recipients. It is not related to the administration/accounting of GoC budgets.

Question 3

May we please have a word copy of the RFP?

Answer 3

Yes, please email contracting@ps-sp.gc.ca if you wish to request a word version of the RFP. If there is a discrepancy in the wording between documents, those posted on Buy and Sell will take precedence.

-END-

Questions et Réponse #1

Question 1

En ce qui concerne MT2-C Tableau A (exigences obligatoires par catégorie de ressources), est-ce qu'un certificat en comptabilité d'une université reconnue serait considéré satisfaisant pour se conformer avec « degré / diplôme d'une université ou un collège reconnu avec une spécialisation en finance, comptabilité, ou en administration des affaires »?

Réponse 1

Pour la catégorie de ressources 'Vérificateur' un certificat en comptabilité décerné par une université reconnue respecte l'exigence obligatoire minimal pour cette catégorie de ressource. S.V.P. voir modification #1

Question 2

À la page 17 de la DP, il est dit que: « Le gouvernement du Canada utilise la comptabilité de trésorerie. » Est-ce le bon texte? Au meilleur de notre connaissance et nos expériences, le gouvernement du Canada travaille sur une base de comptabilité d'exercice. S'il vous plaît préciser si le ministère utilise une comptabilité de trésorerie.

Réponse 2

Le texte sur page 17 de la demande de proposition réfère à l'administration et au contrôle des budgets qui apparaissent dans les accords de contribution avec nos bénéficiaires.. Il ne se rapporte pas à l'administration ou la comptabilité des budgets du gouvernement du Canada.

Question 3

Pouvons-nous avoir une copie de la demande de proposition en format Microsoft Word?

Réponse 3

Oui, vous pouvez demander à tout moment une copie de la demande de propositions en format Microsoft Word en envoyant un courriel à contracting@ps-sp.gc.ca En cas de divergence entre la version en format Word et la version électronique, la version électronique affichée sur le site web www.achatsetventes.gc.ca prévaudra.

-FIN-